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Medborgarförslag om asfaltering samt belysning 

av stig vid Solhöjden.  

Förvaltningens förslag till beslut  

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

medborgarförslaget.  

 

 

 

Maria Häggblom Christina Heglert 

Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

 

Bilagor 

Medborgarförslag om asfaltering och belysning på stig mot Spånga Station från 

Solskensbrinken 3. 

Sammanfattning 

Jan Sundström har lämnat ett medborgarförslag om asfaltering och belysning på 

en stig mot Spånga Station från Solskensbrinken 3. Stigen är ca 30 meter utan 

varken asfalt eller belysning. Stigen används av de boende och av föräldrar till 

barn samt personal på Solhöjdens förskola.  

 

Förvaltningen eftersträvar att medborgarna ska ha säkra och trygga parkvägar för 

att ta sig till olika områden i stadsdelen. Förvaltningen kommer att se över sin 

planering och prioritering av underhåll och beaktar då inkomna förslag på 

förbättringar i stadsdelen.  

 

Förvaltningen kommer att se över sin planering och prioritering av underhåll och 

beaktar då inkomna förslag på förbättringar i stadsdelen.  
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Medborgarförslag om asfaltering samt belysning av stig vid Solhöjden.  
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Ärendet  

Jan Sundström har lämnat ett medborgarförslag om asfaltering och belysning på 

en stig mot Spånga Station från Solskensbrinken 3. Stigen är ca 30 meter 

oasfalterad och utan belysning. Stigen används av de boende och av föräldrar till 

barn samt personal på Solhöjdens förskola.  

 

Förvaltningen har förståelse för den olägenhet en oasfalterad och obelyst stig kan 

vara. Stadsdelen arbetar ständigt för att öka tryggheten i Spånga-Tensta. 

Förvaltningen strävar också efter att parkvägar ska vara säkra och så halkfria som 

möjligt.  

Ärendets beredning 

Ärendet är berett vid strategiska staben. 

Förvaltningens förslag 

Förvaltningen eftersträvar att medborgarna ska ha säkra och trygga parkvägar för 

att ta sig till olika områden i stadsdelen. Förvaltningen kommer att se över sin 

planering och prioritering av underhåll och beaktar då inkomna förslag på 

förbättringar i stadsdelen.  

 

I stadsdelens parkbudget finns medel avsatt för tillgänglighetsåtgärder. 

Förvaltningen är tacksam för förslag från medborgarna och gör ständigt 

prioriteringar för att försöka fördela medlen rättvist mellan områden och där det 

bedöms som mest angeläget.  

 

Vart tredje år tas en parkplan för Spånga –Tensta fram tillsamman med staden 

centralt. Planen arbetas fram även i samråd med medborgarna. Investeringsdelen 

av parkbudgeten används till att genomföra planen under tre års tid. När den nya 

planen tas fram finns möjlighet för medborgarna att föra fram sina önskemål om 

förbättringar inom såväl infrastruktur som rekreation.  

 


